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1. W związku z niepokojącymi informacjami docierającymi do członków

Komisji Sportu i Turystyki poproszę o wytyczne Urzędu Miasta dotyczące wynajmu przyszkolnych 

hal sportowych

na zajęcia tarnowskich klubów sportowych w kategorii innej niż senior na rok szkolny 2020/21

Z informacji uzyskanych od podmiotów zainteresowanych wynika, że nagminne stała się odmowa 

dyrektorów szkół dotycząca wynajmu hal na okres jesień /zima.

Problem jest poważny i dotyka wielu dzieci, które pozostaną najprawdopodobniej bez możliwości 

treningu.

Dziwne wydaje się też to, że część szkół gotowa jest wynajmować swoje obiekty , a inna 

kategorycznie odmawia

możliwości wynajmu powołując się na niespójne i nie istniejące chyba przepisy.

Może warto przypomnieć niektórym dyrektorom szkół, że hale te powstały dzięki mieszkańcom 

Tarnowa i dla nich właśnie są przeznaczone .

2. Proszę o informacje dotyczącą podziału środków finansowych zablokowanych z powodu 

epidemii dla tarnowskich klubów biorących udział w rozgrywkach najwyższych klas 

rozgrywkowych.

Proszę o informacje jak wygląda zaproponowany przez Państwa podział środków i jakie są kryteria 

takiego wyboru, w jakim trybie środki będą przyznawane.

Jakie jest stanowisko Rady Sportu w przedmiotowej sprawie.

3. Proszę o informacje o zasadach wynajmu Hali Sportowej I Liceum Ogólnokształcącego 

Uczniowskiemu Klubowi Sportowemu Jedynka na płatne kolonie zorganizowane w lipcu i sierpniu.

Czy udostępnianie obiektów na komercyjne wydarzenia podmiotów zewnętrznych zgodne jest z 

prawem .Czy obiekt ten może być wynajmowany ze względu na termomodernizacje obiektu 

wykonaną kilka lat temu.
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